
Tennisvereniging Fijnaart 

Beste raad 
, 

hierbij stuur ik nog na 
wat wij afgelopen jaren hebben bereikt en wat 

onze plannen zijn! 

Zoals besproken , stuur ik je hierbij een omschrijving van onze realiseerde plannen van afgelopen 

jaren alsmede een aanzet voor de verdere plannen voor een goede toekomstbestendige 

vereniging. 

In het kort geef ik graag aan waar we nu staan met de tennisvereniging. 

Ten opzichte van 4 jaar terug is er veel bereikt. 4 jaar terug stonden we op een belangrijk punt 

met een ledenaantal van 85 leden , 
een verouderd ledenbestand , 

een park met aandachtspunten 

en 
relatief weinig vrijwilligers. Met een nieuw enthousiast bestuur (7 bestuursleden) is een hoop 

bereikt. 

We hebben een belangrijk doel met de vereniging en dat is het aanbieden van een gezonde 

sportactiviteit en het bieden van een omgeving waarbij leden en inwoners elkaar ontmoeten in 

een sportieve en gezellige sfeer en met elkaar optrekken. 

Het volgende is afgelopen 4 jaar bereikt: 

• Goede kwaliteit tennisbanen met een goed team van vrijwilligers en een externe 

onderhoudspartij 

Goede kwaliteit groen rondom banen 

Toegankelijk park is verbeterd voor leden en ook voor leveranciers middels het realiseren 

van een breder pad. 

Toegankelijk park is verbeterd voor calamiteitendiensten 

Het straatwerk is vernieuwd en park en gebouwen zijn bereikbaar voor minder valide 

mensen 

Ledenbestand van 220 per 31 december 2024 met een gezonde leeftijdsopbouw. Er zijn 

35 jeugdleden (jonger dan 16 jaar). 

Goed activiteitenprogramma voor leden. Het is erg belangrijk leden betrokken te maken 

en te behouden door activiteiten. Door deze activiteiten leren nieuwe leden elkaar kennen 

en maken afspraken om onderling vrij te spelen. 

14 competitieteams in het voorjaar van 2025. Hiervan zijn 2 teams jeugd en 12 teams 

senior + ouder dan 65 jaar. Het bieden van competitie is belangrijk om leden te behouden 

en is tevens belangrijk om nieuwe leden enthousiast te maken en te houden. Voor 14 

teams is minimaal 4 tennisbanen vereist , met 1 team is helaas moeten uitwijken naar een 

andere tennisvereniging vanwege te weinig tennisbanen. Belangrijk is het behouden van 

4 kwalitatief hoogwaardige tennisbanen voor het kunnen realiseren en behouden van een 

gezond ledenbestand (aanbieden competitie , opentoernooi en andere activiteiten). 

Introductie les door 2 vrijwilligers bij mogelijke interesse door nieuwe leden. Nieuwe leden 

willen proberen en dienen enthousiast te worden gemaakt en te worden geïntroduceerd. 

Hiertoe is initiatief nodig en vasthouden van nieuwe leden door te betrekken bij 

activiteiten zodat zij hun weg kunnen vinden en leden ontmoeten. 

2 nieuwe enthousiaste tennisleraren zijn betrokken bij de vereniging en hebben beide een 

volle agenda. Tennisles is belangrijk om het te kunnen leren en in het begin 

tenniservaring te creëren. Ook is er een nauwe samenwerking met de tennisleraren en 

het bestuur. Er worden activiteiten georganiseerd voor nieuwe leden en worden tevens 

gestimuleerd deel te nemen aan activiteiten. Dit is belangrijk om leden de weg te laten 

vinden en daardoor te blijven als lid. 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 



35 
vrijwilligers 

7 bestuursleden die ook actief 
op 

het 
park 

de 
sport 

uitoefenen. Er is een 
duidelijke 

taakverdeling 
binnen het 

bestuur, 
commitment is 

hoog bij 
de bestuursleden en 

verdeling 

is 
voorzitter, secretaris, penningmeester, communicatie, activiteiten, jeugd, 

bar/gebouwen/keuken. 

Nieuw hekwerk rondom de banen 

Nieuwe 
ledlampen 

voor 

verlichting 
banen 

Kantine is vernieuwd 

Digitaal afhangsysteem 
banen 

Update 
en 

digitalisering 
ledenadministratie 

Toegang park 
via 

geautomatiseerd systeem 

Vergunning 
horeca en 

exploitatie. Opleiden 
van bardienst 

Sponsorbeleid 

Gezonde financiële 
vereniging 

Beleid en 

plannen 
komende 

periode: 

De 
tennisvereniging 

wil 
graag 

een 

sportactiviteit 
waar 

vraag 
naar 

is, 
waar leden zich 

prettig 

voelen en waar leden 
graag sporten 

en 

ontspannen. 
Ook wil de 

vereniging 
een 

omgeving 
en 

sfeer bieden 
waarbij 

leden zich 
prettig 

voelen en er een 

mogelijkheid 
is voor 

omgang 
met elkaar 

en elkaar te 
helpen. 

Ook wil de 
vereniging gezond blijven, gezond 

met elkaar door 
sport 

en 

gezelligheid 
en tevens 

gezond 
voor wat betreft ledenbestand en 

financieel, 
om dit te bereiken is 

een 

park nodig 
die voldoet aan de criteria van wat leden 

willen, 
de 

sportbonden 
en wat er leeft in 

de 
samenleving. 

Voor komende 
periode 

hebben we de 
volgende plannen: 

1. Behoud van 

huidige 
leden door het beleid zoals hierboven is beschreven 

te 
continueren 

(Introductie, tennisles, 
activiteiten 

aanbieden, 
up 

to 
date houden kwaliteit banen en 

park, 

en 

dergelijke. 

Uitbreiden ledenbestand tennis door 
naamsbekendheid, acquisitie, 

introductie en 

tennisles. 

Verbeteren tennisbanen 
(toplaag 

is 
versleten, 

status 
palen verlichting, 

snoeien bomen 

boven de 
banen) 

Verbeteren faciliteit 
opslag 

en keuken. 

Aanbieden van extra 
sportfaciliteit 

die aansluit 
bij 

de wensen van de 
samenleving, 

het 

dorp 
en dus 

huidige 
leden en nieuwe leden. Er is ruimte 

op 
het 

huidige park 
naast de vier 

tennisbanen voor 2 
padelbanen. 

Tv 
Fijnaart 

zal 
op 

korte 
termijn 

een onderbouwd verzoek 

indienen tot het 
plaatsen 

van 2 
padelbanen op 

het 
tennispark 

in 
Fijnaart. 

Er is veel 
vraag 

naar 

padel bij huidige 
leden en 

potentiële 
leden. De combinatie van 

huidig 

tenniscapaciteit 
en 

uitbreiding met padel 
is voor de 

tennisvereniging 
een cruciale factor 

om 

op 
de 

langere termijn 
een 

goede 
en 

gezonde sportactiviteit te 
kunnen 

blijven 

aanbieden. 

Als er 

nog vragen zijn 
dan 

zijn wij graag 
bereid 

tot 
een 

toelichting 
en 

overleg. 

Groeten 
(geanonimiseerd)

Voorzitter 
tennisvereniging Fijnaart 


